
Тут вся атмосфера просякнута 
добротою і милосердям

Корецькій обласній лікарні відновного лікування виповнюється 40 літ

й милицями, після лікування отри
мали значне поліпшення здоров’я, 
а також відчували себе у належ
них умовах, то почули від них сло
ва вдячності. Найприємніше для 
лікарів та медперсоналу стало те, 
що пацієнти почали дарувати їм 
віршовані рядки. А одна з пацієн
ток Світлана Лелях створила па
м'ятний знак на честь лікарів, які 
стояли біля витоків водолікарні. 
Його встановили на подвір’ї водо-

Працівники адміністрації на чолі з головним лікарем Анатолієм Миронцем.

Ще раз про воду І
та її майбутнє

Коли людина має проблеми зі \ 
здоров'ям, шукає оздоровницю, І 
де можна подолати хворобу. ї 
Протягом року у Корецькій во- І 
долікарні проходять лікування та І 
реабілітацію близько 1000 лю- і 
дей. Саме родонове джерело І 
суттєво поліпшує обмінні проце- |
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Про цілющі властивості корецької родонової води здогаду
вались ще у 60-х роках минулого століття. А коли у 1961 році 
у пробах підземних вод виявили підвищений вміст радіоак
тивного інертного газу -  родону, то й стало зрозуміло: «Має
мо унікальні можливості для лікування людей з порушенням 
опорно-рухової системи».

-  Будь-які хвороби для людини -  це погано, а ось коли 
вражена опорно-рухова система -  то вже біда, -  розповідає 
головний лікар закладу Анатолій Іванович Миронець. -  Тож 
саме Корцю пощастило завдяки унікальним властивостям 
родону повертати хворим рух. А рух, як відомо це -  життя.

та теплолікуванням, з лікувально- 
фізичними вправами. Настрій до 
цього створює належний побут, 
естетика приміщень. Ось це зав
дання і стало перед колективом. 
Якби нині було стільки проблем, 
то і не знаю, чи б ми їх вирішили. 
А тоді звернулись до меценатів. 
У вільний час колектив працював 
на колгоспних полях за що отри
мували цукор, іншу продукцію. Це 
дало можливість значно здеше-



Трохи історії
{ Згідно з наказом МОЗ за роз- 
! порядженням облвиконкому від 
| 1 березня 1979 року заснова- 
| на Корецька обласна фізіотера- 
I певтична лікарня на базі Цент- 
1 ральної районної лікарні. Після 

проведення капітального ремон
ту 26 грудня 1979 року водолі
карня прийняла перших пацієн
тів.

Сьогодні варто згадати, що 
першим головним лікарем був 
Петро Григорович Нечипорук. 
Добрим словом згадують тодіш
ніх лікарів Лідію Родіонівну Ко
вальову, Надію Макарівну Нечи- 
порчук, Валерія Михайловича 
Кимака, Людмилу Олексіївну 
Кимак, медсестер Лідію Михай
лівну Савчук, Ольгу Кононівну 
Федорчук, Ніну Василівну Сте- 
цюк, Раїсу Пилипівну Прима- 
ковську. Другим головним ліка
рем був Олександр Миколайо
вич Бенедюк.

Лікарня була розрахована на 
110 ліжок: 40 у терапевтичному 
відділенні, 40 -  травматологіч

ному, ЗО -  неврологічному. В 
зв’язку з реформуванням з сере
дини 1997 року ліжковий фонд 
було скорочено на 50 ліжок. На 
даний час функціонує 50 ліжок.

Здоров'я повертають 
професіонали

У березні 2001 року водолікар
ню очолив Анатолій Іванович Ми- 
ронець. Символічно те, що саме 
у цьому приміщенні, коли ще тут 
була центральна районна лікар
ня, він народився.

-  Зізнаюсь чесно, -  розповідає 
Анатолій Іванович, -  спадщина 
дісталась не з райдужних. Про
тікали дахи, були часті прориви 
труб, забиті свердловини. Не було 
належної ліцензії на воду. Цілю
ща вода, звичайно, є основним 
джерелом у лікуванні серцевого 
м’яза, кісткових тканин, знімає 
больові процеси і активізовує за
хисні сили орган ізму. Однак 
справжнє лікування може бути 
лише в комплексі з фізіотерапев
тичним грязелікуванням, електро-

дало можливість значно здеше
вити харчування. До цього пацієн
ти харчувались прямо у палатах. 
Тому першочергово ми обладна
ли їдальню, самотужки почали 
випікати хліб.

Анатолію Миронцю вдалося 
згуртувати колектив. Його пова
жають насамперед за праце
любність, простоту і чесність. На 
початках він зібрав людей і ска
зав прямо:

-  Не люблю брехні, злодійства 
і непрофесійності.

Такі вимоги сприйняла абсо
лютна більшість колективу, який 
об'єднався навколо свого лідера 
і лікарня мінялася прямо на очах, 
Кожен підвищував свій фаховий 
рівень. У холах з'явилися квіти, 
картини на стінах, подаровані са
мими авторами. А кабінети стали 
затишними, змінилось обличчя й 
самих палат для пацієнтів.

І коли люди, які приїхали сюди 
зі своїми болями, з ціпками, а то

його встановили на подвір і водо
лікарні у жовтні 2012 року і нині 
він є візитівкою медзакладу.

А ось що написала ще одна 
пацієнтка Галина Веремчук зі су
сідньої Хмельниччини у подячно
му листі:

-  Я молюсь на цю лікарню, на 
лікарів, на весь персонал. Тут вся 
атмосфера просякнута добротою 
і милосердям. І це також повер
тає здоров’я пацієнтам.

За 40 років у закладі трудило
ся чимало кваліфікованих фа
хівців. Естафету продовжують такі 
ж високопрофесійні спеціалісти, 
їх багато. Однак найбільше років 
віддали закладу Людмила Кимак, 
Валентина Черпицька, Олександ
ра Пастух, Людмила Ярошинсь- 
ка, Людмила Приндюк, Лідія Ко- 
нончук, Євгенія Бистрицька, Ла
риса Юрова, Віра Краля, Олена 
Кот, Ірина Джурилюк, Лідія Сав
чук, Тетяна Мороз, Валерій Кате- 
ринчук, Ніна Кобилянська.

си в організмі. Крім родону, важ
ливим компонентом є також 
азот. Вода за вмістом родону є 
маломінералізована. Тож добре 
сприймається організмом люди
ни. Уже після двох-трьох годин 
родон виводиться з організму. 
За висновками Одеського інсти
туту надрогеології корецька 
вода не поступається знаме
нитій цхалтубській. Вона сприяє 
швидкій реабілітації навіть після 
важких травм.

-  Уже зараз, коли пацієнти 
виписуються з лікарні, просять 
їх записати на продовження 
лікування наступного року. Уже 
давно зрозуміло, що треба роз
ширяти нашу унікальну оздоров- 
ницю, бо хворих на опорно-ру- 
хову систему стає все більше. 
Держава не має на це коштів, 
тож можна було б залучити інве
сторів. Однак ми не знаємо, як 
після 1 квітня наступного року 
фінансуватиметься наша лікар
ня. Якщо з вторинною медици
ною більш-менш усе зрозуміло, 
то до якої категорії віднесуть нас 
і подібні лікарні, поки що не відо
мо. Комп’ютеризовано ми готові 
до реформи.

Корист ую чись нагодою , 
щиро здоровлю всіх колег з 
ювілеєм нашого закладу. Ба
жаю всім міцного здоров’я, 
стабільності, г ідної оцінки 
наш ої праці. Вітаю всіх також 
з новорічно-різдвяними свя
тами. Хай для всіх нас панує 
мир, злагода, удача та по
сміхається щастя.
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